
 
Sri Lankan Lions-ystävät 

 
Työryhmän kokous 
 
Tiistaina 20.2.2018 klo 17.00 –> Helsingin yliopiston tietotekniikkakeskus Viikin kampus, Koetilantie 3, 
Yliopiston eläinsairaalan takana.  
 
Pöytäkirja 
 
1§ Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Ilkka Siissalo avasi kokouksen klo 17.00. 
 
2§ Osanottajien toteaminen 

PDG Ilkka Siissalo, PID Erkki Laine, ZC Kaarina Laine, PDG Veikko Teerioja, PDG Matti Paavola, IPCC 
Heikki Hemmilä etänä (Skype), ID Markus Flaaming 

 
3§ Edellisen pöytäkirjan tarkistaminen (22.1.2018) 

Hyväksyttiin 
 
4§ Tilannekatsaus, Nethseta-sairaala  

- Sairaalan valmistuminen: PID Erkki toi sähköpostin, jonka hän oli saanut 20.2.2018. Sen mukaan PID 
Asoka Gunasekera pyysi Erkkiä lähettämään viestin arkkitehtitoimistolle, että työt tulee saattaa 
loppuun mahdollisimman pian.  
PID Erkki selvittää Sri Lankasta, miten logot olisi paras uusia, kun ne ovat aika heikossa kunnossa. 

- Rahan siirto ystävien tililtä sairaalan tilille: Päätettiin, että puheenjohtaja Ilkka lähettää viestin 
Marja Pakkaselle 20 000 €:n siirrosta ystävien tililtä sairaalan tilille. 

 
5§ Silmälasien puhdistaminen ja lähettäminen Sri Lankaan 

- IPCC Heikki vei tammikuussa 150 silmälasiparia Sri Lankaan. 
   
6§ Jäsentilanne 1/2018, jäsenasiat 

- 2 henkilöä on eronnut ystävistä. 
- Ystävien tilillä on nyt 35 000 €, mutta siitä siirretään sairaalan tilille 20 000 €. 

 
7§ Muut asiat 

- Sri Lankan ammattikouluhanke: IPCC Heikki kertoi ammattikoulun nykytilasta. Vesikatto on valmis. 
Kaakelit puuttuvat vielä kahdesta ylimmästä kerroksesta. Rahaa tarvitaan vielä noin 20-25 000 €. 
Maksuja on klubeilta tullut. Työkaluja voitaisiin kerätä Ouluun ja viedä niitä koulun käyttöön.  
Siirretään ammattikoululle maksetut rahat O-piirin tililtä ystävien tilille. 
IPCC Duminda tulee Suomeen viikkoa ennen Lions-liiton vuosikokousta. Nivalan ammattikoulun 
rehtori on luvannut ottaa hänet ja muut vieraat Sri Lankasta vastaan. 
Tehdään A4-teksti ammattikouluhankkeesta jaettavaksi vuosikokouksessa ständille tuleville. 
Kysytään piirivastaavia ständille päivystämään, tunnin kerrallaan. 
Laaditaan esittelytauluja ständille  



- Ystävien vuositapaaminen on 8.9.2018 klo 12.00. Paikkana voisi olla Tikkurilan seurakunnan 
auditorio. Markus kysyy tilaa. LC Vantaa/Vernissa voisi myydä kahvi/teetarjoilun, sämpylöitä sekä 
kahvipullan. 

- CC Erkki Honkala soitti Ilkalle pari viikkoa sitten. Hän ehdotti ystävien työryhmän perustamista 
yhdistykseksi. Keskusteltiin asiasta ja päätettiin, että laaditaan sääntöluonnos yhdistystä varten. 
Käsitellään asiaa seuraavissa kokouksissa. Asia voitaisiin esitellä vuositapaamiselle 8.9.2018. Ilkka 
puhuu CC Erkin kanssa asiasta uudelleen.  

 
8§ Seuraava kokous 

Keskiviikko 18.4.2018 klo 17.00 Viikissä. 
 
9§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Ilkka päätti kokouksen klo 18.45. 
 
 

Vakuudeksi 
 
Ilkka Siissalo    Markus Flaaming 
puheenjohtaja    sihteeri 


